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Abstract (en)
[origin: WO8403166A1] Device for the protection of a video tape on the "sound" track of which have been recorded coded messages, comprising
a detector (9) for detecting said coded messages, means (7, 8) for inhibiting or enabling the reading or copying of the tape at each detection of a
coded message corresponding to a preset program and means (analog delay lines) (3, 5) for transmitting the sound signal while eliminating the
coded message.

Abstract (fr)
Dispositif de protection d'une bande vidéo sur la piste "son" de laquelle ont été enregistrés des messages codés, comprenant un détecteur (9)
desdits messages codés, des moyens (7, 8) d'inhiber ou de valider la lecture ou la duplication de la bande à chaque détection d'un message codé
conforme à un programme pré-établi et des moyens (lignes à retard analogiques (3, 5)) de transmettre le signal de son en éliminant le message
codé.
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